
Protokół z posiedzenia Rady Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 30.10.2019 

 

Porządek obrad Rady Wydziału na posiedzeniu w dniu 30.10.2019 roku: 

1. Przyjęcie porządku Rady Wydziału – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 26 września 2019 roku  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

3. Informacje dziekana – ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

4. Sprawozdanie z rekrutacji na studia I i II stopnia – ref. dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. 

5. Uchwała ws. Regulaminu WNE UW – ref. prof. dr hab. J. Kudła 

6. Zatrudnienie dr. hab. Pawła Strawińskiego na stanowisku profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii  

– ref. dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

7. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

8. Otwarcie konkursów na dwa stanowiska profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

9. Otwarcie konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

10. Otwarcie konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i Demografii  

– ref. prof. dr hab. J. J. Michałek 

11. Sprawy różne. 

 

Usprawiedliwienia nieobecności nadesłali: 

• Dr hab. Ewa Aksman 

• Dr hab. Anna Bartczak, prof. ucz. 

• Jakub Byler 

• Dr Stanisław Cichocki 

• Prof. dr hab. Andrzej Cieślik 

• Szymon Dederko 



• Jan Dudzik 

• Dr hab. Agata Górny 

• Dr hab. Marcin Gruszczyński 

• Dr hab. Jan Hagemejer 

• Dr hab. Paweł Kaczmarczyk 

• Dariusz Kęsicki 

• Dr hab. Olga Kiuila 

• Dr hab. Ryszard Kokoszczyński, prof. ucz. 

• Kamil Korzeń 

• Robert Kowalczyk 

• Dr hab. Stanisław Kubielas, prof. ucz. 

• Dr hab. Cecylia Leszczyńska 

• Prof. dr hab. Wojciech Maciejewski 

• Dr hab. Dominika Milczarek-Andrzejewska 

• Michał Mizak 

• Dr hab. Leszek Morawski 

• Dr Maria Ogonek 

• Dr hab. Wojciech Otto 

• Ewelina Plachimowicz 

• Dr hab. Bartłomiej Rokicki 

• Dr hab. Joanna Siwińska-Gorzelak 

• Prof. dr Oded Stark 

• Mgr Natalia Starzykowska 

• Anna Wiejacka 

 

Ad. 1. 

Porządek Rady Wydziału został przekazany wcześniej pracownikom WNE. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował uzupełnienie porządku obrad o punkt: 

Punkt 11. Przyznanie dyplomów z wyróżnieniem dla absolwentów II stopnia  

– ref. dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. 

Porządek Rady Wydziału uzupełniony o powyższą zmianę został przyjęty jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 



Ad. 2. 

Protokół z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 26.09.2019 jest zamieszczony na stronie WNE. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 3. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że od czasu ostatniego posiedzenia Rady Wydziału 

odbyło się jedno posiedzenie Senatu UW w dniu 16 października 2019 roku.  

Po pierwsze, dokonano wyboru członków Uczelnianej Komisji Wyborczej, co jest 

szczególnie ważne w tej kadencji, w której obowiązuje nowy sposób wyboru władz 

rektorskich i dziekańskich. Dziekan J. J. Michałek poinformował, że prof. dr hab. M. 

Bednarski został wybrany członkiem UKW oraz będzie pełnił funkcję 

Wiceprzewodniczącego tej Komisji. 

Po drugie, dokonano wyboru członków Uniwersyteckiej Rady ds. Kształcenia, która w 

świetle nowego Statutu UW będzie miała duży wpływ na merytoryczną weryfikację i 

koordynację programów studiów na poszczególnych wydziałach UW. Wydział Nauk 

Ekonomicznych nie przedstawił swojej kandydatury, natomiast poprał kandydatury prof. dr. 

hab. Grzegorza Karasiewicza z Wydziału Zarządzania oraz dr hab. Sylwii Kulczyk z 

Wydziału Geografii i Studiów Regionalnych. 

Po trzecie, omawiano wyniki rekrutacji na studia doktoranckie. Liczba przyjętych 

doktorantów jest w większości przypadków zgodna z limitami przyjęć, z wyjątkiem 

dyscypliny Ekonomia i Finanse, gdzie jest ona wyraźnie niższa, pomijając przyjęcia na 

wspólny program Quantitative Psychology and Economics. Sprawa ta była już omawiana na 

wrześniowych posiedzeniach Rady Wydziału. 

Po czwarte, dość długo dyskutowano nad Uchwałą w sprawie określania sposobu 

postępowania przy nadawaniu stopni doktora oraz doktora habilitowanego na UW 

(członkowie Rady Wydziału mogli zapoznać się z materiałami na ten temat przed obradami). 

Najwięcej kontrowersji wzbudziły sprawy związane z kompetencjami komisji doktorskich, 

powołanymi wcześniej przez Rady Wydziału do przeprowadzania już rozpoczętych 

postępowań oraz wymogów egzaminacyjnych wobec eksternistycznych doktorantów. 

Ostatecznie, po niewielkich korektach, tekst Uchwały został przyjęty przez Senat. 

Najwięcej czasu poświęcono dyskusji na temat projektu statutu Federacji UW i WUM. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Senatu została powołana 



grupa robocza, której celem było wprowadzenie sformułowanych postulatów, dotyczących 

głównie „lekkiej” struktury Federacji. W skład grupy zostali powołani: prof. dr hab. F. 

Żarnecki (przewodniczący), prof. dr hab. D. Maison (Dziekan Wydziału Psychologii) oraz 

prof. dr hab. J. J. Michałek. Grupa robocza zaproponowała nową wersję Statutu (materiały na 

ten temat zostały przesłane członkom Rady przed obradami). Główne zmiany zaproponowane 

w nowej wersji Statutu to m.in.: zapewniono zachowanie dotychczasowych uprawnień szkół 

doktorskich i innych organów obu uczelni, wykreślono zapisy związane z możliwością 

tworzenia przez Federację wspólnych jednostek organizacyjnych z instytucjami 

zewnętrznymi, tworzenia innych funduszy, poza funduszem zasadniczym, prowadzenia 

działalności gospodarczej przez Federację oraz dodano zapis określający maksymalny limit 

wydatków Uczelni na pokrycie kosztów działalności Federacji (§24 ust. 5). Dziekan J. J. 

Michałek poinformował, że koszty działalności zostały oszacowane na poziomie 1,5 – 2 mln 

zł. Zmodyfikowana propozycja utworzenia Federacji wzbudziła nadal dość silne kontrowersje 

wśród członków Senatu. Niektórzy Senatorzy kwestionowali celowość utworzenia Federacji 

bez jasnego określenia celu, jakim jest fuzja obu uczelni i domagali się audytu zewnętrznego 

dotyczącego kwestii finansowych (prof. dr hab. A. Nowak) czy jej utworzenia w sytuacji 

silnego zadłużenia szpitali będących pod kontrolą WUM (prof. dr hab. T. Giaro). Podczas 

głosowania zarządzonego przez JM Rektora nad przesłaniem projektu Statutu Federacji do 

Ministerstwa NiSW, w celu określenia jej zgodności z Ustawą 17 senatorów głosowało za, 14 

było przeciw, a 4 wstrzymało się od głosu. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w dniu 23 października, zgodnie z nową Ustawą i 

Statutem UW, odbyły się wybory na członków Rady Dyscypliny Ekonomia i Finanse, 

podczas których wybrano 18 przedstawicieli pracowników samodzielnych oraz 7 

przedstawicieli pracowników niesamodzielnych. Lista osób wybranych do Rady Dyscypliny 

została przesłana do członków Rady Wydziału przed obradami. Dziekan J. J. Michałek 

podziękował pracownikom za aktywny udział w tych wyborach. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że pierwsze posiedzenie Rady Dyscypliny zostało 

zaplanowane na 27 listopada o godzinie 11:00. Na pierwszym posiedzeniu, w obecności 

Rektora UW lub jego przedstawiciela, powinien zostać wybrany Przewodniczący i 

Wiceprzewodniczący Rady Dyscypliny. Dziekan J. J. Michałek, zasugerował utworzenie 

czterech, a nie jak dotychczas trzech, nowych komisji doktorskich oraz skoordynowanie 

terminów posiedzeń Rady Dyscypliny i Rady Wydziału. 



Dziekan J. J. Michałek poinformował o przesłaniu przez Prorektora A. Tarleckiego informacji 

do pracowników na temat nowej procedury konkursowej na stanowiska nauczycieli 

akademickich (członkowie Rady Wydziału mogli zapoznać się z materiałami na ten temat 

przed obradami). Określono w niej sposoby organizacji konkursów, ich ogłaszania oraz 

prowadzenia posiedzeń Komisji. Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w najbliższym 

czasie odbędą się spotkania dotyczące spraw dydaktycznych i polityki kadrowej UW, 

zachęcając do udziału w tych spotkaniach. 

Dziekan J. J. Michałek serdecznie podziękował dr. hab. M. Brzezińskiemu, 

dr. M. Brzozowskiemu, dr. J. Jabłeckiemu, dr. P. Korysiowi, dr hab. C. Leszczyńskiej oraz 

prof. dr. hab. T. Żyliczowi za udział w konferencji prasowej dla dziennikarzy poświęconej 

laureatom tegorocznych nagród Nobla w różnych dyscyplinach nauki organizowanej przez 

Centrum Współpracy i Dialogu Uniwersytetu Warszawskiego. Nasi pracownicy podczas 

konferencji przedstawili osiągnięcia i sylwetki tegorocznych noblistów z ekonomii (Abhijit 

Banerjee, Esther Duflo i Michael Kremer). 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że wydziałowe pismo CEEJ (Central European 

Economic Journal) przechodzi znaczne zmiany organizacyjne. Dziekan J. J. Michałek 

podziękował prof. dr. hab. T. Żyliczowi i prof. dr. hab. K. Opolskiemu za wieloletnie 

kierowanie tym pismem oraz prof. dr. hab. W. Siwińskiemu za sprawowanie funkcji 

przewodniczącego Rady Naukowej pisma. Stanowisko managing editors zostało powierzone 

dr R. Gabryelczyk i dr hab. G. Grotkowskiej. Nowym Redaktorem Naczelnym został prof. 

Peter Huber (Austrian Institute of Economic Research), a przewodniczącym Rady Naukowej 

prof. Robert Faff (University of Queensland). Lista associate editors została rozszerzona o 

osoby z zagranicznych ośrodków naukowych, wśród których są profesorowie: Catalin Albu 

(Bucharest University of Economic Studies), Anna Maria Ferragina (University of Salerno), 

Irena Jindrichovska (Metropolitan University Prague), Christopher Koliba (University of 

Vermont) oraz Jerzy Konieczny (Wilfrid Laurier University). Pełna lista członków Rady 

Naukowej i redaktorów pisma została przesłana do członków Rady Wydziału przed obradami. 

Dziekan J. J. Michałek zaapelował do pracowników Wydziału o składanie wysokiej jakości 

artykułów do CEEJ, w tym zachęcania studentów broniących bardzo dobre prace dyplomowe 

do przygotowania ich w postaci artykułów. 

Dr hab. G. Grotkowska zwróciła uwagę na szybki proces recenzji i publikacji w CEEJ, co jest 

niewątpliwym atutem oraz możliwość sfinansowania tłumaczenia artykułu powstałego z 

pracy dyplomowej naszych absolwentów. 



 

Ad. 4. 

Prodziekan ds. studenckich, dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. przedstawiła sprawozdanie z 

rekrutacji na rok akademicki 2019/2020 na studia I i II stopnia. Na początku dr hab. 

K. Kopczewska, prof. ucz. zaznaczyła, że pomimo braku osoby zajmującej się promocją oraz 

podniesienia opłat za studia I i II stopnia z poziomu 6 600 zł do odpowiednio 8 900 zł i 8 200 

zł, rekrutacja przebiegła bardzo dobrze. Ponadto nastąpiło zwiększenia liczby kandydatów na 

studia w języku angielskim, a zmniejszenie na studiach wieczorowych. 

Przyjęte zostały 964 osoby, z czego na studia I stopnia 640 osób. Na studia stacjonarne 

przyjęto 774 osoby. Na studia w języku angielskim przyjęto 309 kandydatów, co stanowi 

prawie 1/3 osób rozpoczynających studia na Wydziale. Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. 

podkreśliła, że we wrześniowej turze prowadzono rekrutację jedynie na stacjonarne studia w 

języku polskim, podczas gdy wszystkie miejsca na studia w języku angielskim zostały 

wypełnione już w pierwszej turze. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. przedstawiła również wyniki rekrutacji na Wydziale na tle 

całego Uniwersytetu. Na 744 miejsca na studiach stacjonarnych przyjęto 774 osoby tj. 

104,0%, podczas gdy na UW odsetek ten wynosi 97,5%. Na 1 067 cudzoziemców 

rozpoczynających studia na UW, Wydział przyjął 188 osób, co oznacza, że przyjęliśmy co 

szóstego studenta na studia I stopnia i co piątego na studia II stopnia. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że na studiach II stopnia pozostaje 45,7% 

absolwentów naszego Wydziału, a prawie 10% studentów na studiach II stopnia są 

absolwentami innych wydziałów Uniwersytetu. Ponadto wśród przyjętych studentów znajdują 

się laureaci i finaliści różnych olimpiad przedmiotowych oraz mistrzostw sportowych. 

Wśród studentów z zagranicy najwięcej przyjęto osób z Chin (39), Turcji (25), Azerbejdżanu 

(24) i Uzbekistanu (18). 

Z kolei odnotowano zmniejszenie liczby kandydatów na studia I stopnia o ok. 1 500 osób, co 

wynika z ograniczenia promocji na rynku krajowym, co było związane z wcześniej 

wspomnianym brakiem kadrowym. 

Odnosząc się do przedstawionych informacji na temat rekrutacji dr hab. K. Śledziewska 

zwróciła uwagę na bariery językowe w przypadku studentów z zagranicy na studiach II 

stopnia, co ma szczególne znaczenie zwłaszcza w przypadku seminariów magisterskich. Dr 

hab. K. Śledziewska zapytała również czy są podejmowane działania w celu zachęcania 

naszych absolwentów po studiach I stopnia do kontynuowania nauki na studiach II stopnia. W 

odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zwróciła uwagę, że Wydział nie może 



kwestionować certyfikatów językowych przedstawianych przez studentów, a przepisy 

wykluczają możliwość wprowadzenia dodatkowych egzaminów językowych. Dr hab. 

K. Kopczewska, prof. ucz. przypomniała, że zgodnie z zarządzeniem Dziekana dziewięciu 

najlepszych absolwentów po studiach I stopnia chcących kontynuować naukę na studiach II 

stopnia w języku angielskim jest zwolnionych z opłat. Ponadto odpływ studentów po studiach 

I stopnia wynika z systemu bolońskiego, gdzie nasi absolwenci wybierają uczelnie 

zagraniczne. 

Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że rekrutacja na studia II stopnia nie jest problemem 

tylko naszego Wydziału, ale całego Uniwersytetu. Również w najbliższym czasie ma 

zwiększyć się promocja Wydziału na rynku krajowym i zagranicznym, co powinno pozwolić 

na jeszcze lepszą rekrutację na studia. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zaapelowała o zwiększenie promocji wewnętrznej 

w celu zachęcania naszych absolwentów do pozostania na studiach II stopnia, gdyż 

zmniejszenie relacji naszych absolwentów do liczby studentów na studiach II stopnia jest 

niepokojącym sygnałem. 

 

Ad. 5. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że zgodnie z harmonogramem nowej ustawy i Statutu 

UW, Rada Wydziału musi przedyskutować i zatwierdzić nowy Regulamin Wydziału Nauk 

Ekonomicznych (propozycja Regulaminu została przesłana do członków Rady przed 

obradami). Władze rektorskie przesłały odpowiedni „wzorzec regulaminu”, a wstępna wersja 

była konsultowana z biurem Rektoratu. Dziekan J. J. Michałek, poinformował, że podczas 

prac nad regulaminem przyjęto zasadę, aby w tej kadencji nie dokonywać zmian w strukturze 

funkcjonowania Wydziału, gdyż dotychczasowa struktura dość dobrze się sprawdziła, a 

ewentualne zmiany powinny zostać wprowadzone przez nowe władze dziekańskie, które 

zostaną wybrane wiosną 2020 roku. Prof. dr hab. J. Kudła przedstawił uwagi wstępne 

dotyczące pozycji nowego Regulaminu Wydziału. 

Po pierwsze przesłany do władz dziekańskich „wzorzec regulaminu” określa elementy, które 

muszą zostać zawarte w Regulaminie, co zawęża dotychczasowy zakres regulacyjny. 

Powyższe zmiany są spowodowane powierzeniem kwestii dydaktycznych Prodziekanowi ds. 

studenckich, jednakże sprawy administracyjne związane z tą kwestię należą do kompetencji 

Dziekana. Dodatkowo, kwestie dydaktyczne będą podlegały Radzie Dydaktycznej, która 



zostanie powołana w najbliższym czasie. Również Regulamin nie dotyczy kwestii 

przypisanych do Rady Dyscypliny. 

Po drugie, nowy Regulamin musi zakładać jednopoziomową strukturę, co oznacza, że 

jednostki tworzone w ramach wewnętrznych jednostek organizacyjnych nie są takimi 

jednostkami zgodnie z §13 ust. 1 Statutu UW. Jak wskazano w §4 Regulaminu do 

wewnętrznych jednostek organizacyjnych zaliczono: katedry, zakłady, ośrodki i laboratoria, 

które są tworzone na podstawie Regulaminu. Nowym rodzajem jednostki są zespoły 

badawcze, które mogą być tworzone zarówno za zgodą Dziekana, ale również w przypadku 

jej braku. Prof. dr hab. J. Kudła zaznaczył, że działalność naukowa będzie głównym obszarem 

aktywności jednostek wewnętrznych, dlatego należałoby się zastanowić nad ich reorganizacją 

przez nowe władze dziekańskie. 

Po trzecie, w regulaminie zawarto sposób tworzenia Rady Wydziału. W skład Rady będą 

wchodzili wszyscy samodzielni pracownicy naukowi oraz przedstawiciele pozostałych 

nauczycieli akademickich, pracowników niebędących nauczycielami akademickimi, 

studentów i doktorantów w odpowiednich proporcjach wymienionych w §20 ust. 2 

Regulaminu. 

Po czwarte, w Regulaminie określono dwie Komisje działające na Wydziale: konkursową i 

ds. zatrudnienia na stanowiskach nauczycieli akademickich. W porównaniu do 

dotychczasowych zapisów w Regulaminie uzupełniono skład Komisji konkursowej o osoby 

wskazane przez Radę Naukową Dyscypliny Ekonomia i Finanse, które muszą stanowić co 

najmniej 20% składu (§25 ust. 1 punkt 2) oraz ograniczono liczbę członków do 15 (§25 ust. 

2). Natomiast utworzenie komisji ds. zatrudnienia na stanowiskach nauczycieli akademickich 

(§26) wynika z możliwości pozakonkursowego zatrudnienia pracowników na Wydziale 

poprzez procedurę awansową. 

Po piąte, zachowano w Regulaminie dotychczasowe jednostki administracyjne (§29), jednak 

nie mają one statusu wewnętrznych jednostek organizacyjnych oraz są tworzone lub 

likwidowane w drodze zarządzeń Dziekana. 

Po szóste, w Regulaminie określono liczbę Prodziekanów powołanych przez Dziekana (§16 

ust. 1). Zaproponowano, aby Dziekan powołał dwóch Prodziekanów oraz Prodziekana ds. 

studenckich, który będzie sprawował funkcję kierownika jednostki dydaktycznej działającej 

na Wydziale. 



Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że otrzymał propozycję dwóch korekt do Regulaminu 

zgłoszonych przed Radą Wydziału. Pierwszy wniosek dotyczy zmiany §8 Regulaminu 

poprzez określenie osoby odpowiedzialnej za powołanie kierowników wewnętrznych 

jednostek organizacyjnych. Prof. dr hab. J. Kudła zaproponował dodanie do §8 Regulaminu 

ust. 4 o treści „Pracownikami komórek, o których mowa w §7, kieruje Kierownik powołany 

przez Dziekana po zasięgnięciu opinii pracowników danej komórki”, a dotychczasowy §8 ust. 

4 zamienić na §8 ust. 5. Drugi wniosek dotyczył zmiany nazwy jednostki „Sekcja 

Informatyczna IT”. Członkowie Rady opowiedzieli się za pozostawieniem dotychczasowej 

nazwy. 

Po przedstawieniu powyższych informacji wywiązała się ożywiona dyskusja. W nawiązaniu 

do proponowanej liczby Prodziekanów, Dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że na większości 

Wydziałów Uniwersytetu funkcjonuje trzech Prodziekanów. 

Prof. dr hab. D. Dziuba zwrócił uwagę, że w Regulaminie nie powołuje się Komisji ds. 

Nostryfikacji. Prof. dr. hab. J. Kudła odpowiedział, że ustanowienie Komisji ds. Nostryfikacji 

jest kompetencją Rady Dyscypliny. 

Prof. dr hab. B. Liberda zwróciła uwagę na zapisy §6 ust. 1 i 2 dotyczące minimalnych 

wymagań utworzenia katedry i zakładu. Obecnie osoby posiadające stopień doktora 

habilitowanego mogą nie być zatrudnione na stanowisku profesora uczelni, ale na stanowisku 

adiunkta, dlatego nie będą spełniały wymogów określonych w Regulaminie. Prof. dr hab. 

B. Liberda zaproponowała dodanie na końcu ww. ustępów „[…] lub posiadających stopień 

naukowy doktora habilitowanego” Prof. dr hab. J. Kudła zgodził się na wprowadzenie 

zaproponowanej zmiany do Regulaminu. 

Dr hab. K. Śledziewska zwróciła uwagę na brak uregulowania długości kadencji kierowników 

wewnętrznych jednostek organizacyjnych, zakresu ich odpowiedzialności oraz trybu 

zasięgnięcia opinii pracowników danej komórki przez Dziekana. W odpowiedzi prof. dr hab. 

J. Kudła poinformował, że długość kadencji kierowników wewnętrznych jednostek 

organizacyjnych pokrywa się z długością kadencji Dziekana, ale okres ten może być 

przedłużony na kolejne kadencje. W nowej strukturze kierownik będzie odpowiedzialny za 

organizowanie pracy naukowej swojej komórki. Dziekan J. J. Michałek zauważył, że 

szczegółowe regulacje powinny zostać wprowadzone przez nowe władze dziekańskie. 

Ponadto negatywna opinia pracowników danej komórki nie jest wiążącą dla Dziekana przy 

powołaniu osoby na stanowisko kierownika. Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę na 



ograniczenie kompetencji kierowników w zakresie spraw dydaktycznych oraz promocyjno-

awansowych. 

Dr hab. K. Śledziewska zwróciła się z pytaniem czy warunki tworzenia wewnętrznych 

jednostek organizacyjnych określone w §6 odnoszą się wyłącznie do nowych jednostek czy 

także do tych ujętych w §39. Prof. dr hab. J. Kudła poinformował, że warunki odnoszą się 

zarówno do obecnych oraz nowo powstałych jednostek wewnętrznych. Natomiast owe 

jednostki mogą zostać utworzone lub zlikwidowane w drodze uchwały Rady Wydziału. 

Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. zaproponowała, aby wewnętrzne jednostki 

organizacyjne były tworzone lub likwidowane uchwałami Rady Wydziału, a nie bezpośrednio 

zapisane w Regulaminie, co pozwoliłoby na rzadsze aktualizacje Regulaminu. Prof. dr hab. 

J. Kudła podkreślił, że początkowo w paragrafie zapisano, że do czasu podjęcia uchwał przez 

Radę Wydziału dotyczących wewnętrznych jednostek organizacyjnych na Wydziale 

funkcjonuje lista jednostek określonych w §39. Ze względu na zastrzeżenie JM Rektora 

dotyczącego czasu podjęcia takich uchwał, w paragrafie wymieniono funkcjonujące katedry, 

zakłady, ośrodki i laboratoria. Prof. dr hab. J. Kudła zaznaczył, że docelowo zmiany w 

wewnętrznych jednostkach organizacyjnych będą podejmowane w drodze uchwał Rady 

Wydziału. 

Dr hab. K. Śledziewska zwróciła się o dopisanie słowa „projekty” do §34 ust. 2, gdyż nie 

wszystkie projekty realizowane na Wydziale są grantami. Prof. dr hab. J. Kudła przychylił się 

do wprowadzenia powyższej uwagi do Regulaminu. 

Dr hab. K. Śledziewska poprosiła o wyjaśnienie czy jako pracowników Wydziału będzie 

można uwzględniać osoby zatrudnione w ramach projektów lub grantów. Prof. dr hab. 

J. Kudła potwierdził, że takie osoby będą uwzględnione w składzie osobowym danej 

wewnętrznej jednostki organizacyjnej do czasu zakończenia umowy. 

Prof. dr hab. J. Kudła podsumował dyskusję, przytaczając zaproponowane poprawki do 

Regulaminu: 

• zmienić numerację dotychczasowego §8 ust. 4 na §8 ust. 5, 

• dodać §8 ust. 4 o treści „Pracownikami komórek, o których mowa w §7, kieruje 

Kierownik powołany przez Dziekana po zasięgnięciu opinii pracowników danej 

komórki”, 

• zmienić treść przepisu §6 ust. 1 na: „Warunkiem utworzenia katedry jest wykonywanie 

w katedrze obowiązków pracowniczych przez co najmniej 5 pracowników,  



w tym co najmniej dwóch zatrudnionych na stanowisku profesora, profesora uczelni 

lub posiadających stopień naukowy doktora habilitowanego”, 

• zmienić treść przepisu §6 ust. 2 na: „Warunkiem utworzenia zakładu jest 

wykonywanie w zakładzie obowiązków pracowniczych przez co najmniej 3 

pracowników, w tym przynajmniej jednego zatrudnionego na stanowisku profesora, 

profesora uczelni lub posiadającego stopień naukowy doktora habilitowanego”, 

• zmienić treść przepisu §34 ust. 2 na: „prowadzi administracyjną obsługę grantów i 

projektów, które są przypisane Wydziałowi”, 

• utrzymać nazwę „Sekcja Informatyczna IT” użytą w §29 ust. 6 i §35. 

Decyzja odnośnie zatwierdzenia nowego Regulaminu Wydziału Nauk Ekonomicznych 

została przyjęta w głosowaniu jawnym, przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 6. 

Został ogłoszony konkurs na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii. Wpłynął tylko jeden 

wniosek od dr. hab. Pawła Strawińskiego. Wniosek został rozpatrzony przez Komisję 

Konkursową w dniu 30 października br. Sprawę zreferował przewodniczący Komisji dr hab. 

M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że na 12 głosów oddanych przez członków 

Komisji: 10 głosów było za, 2 głosy przeciw. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. Pawła Strawińskiego na stanowisku 

profesora uczelni w Katedrze Statystyki i Ekonometrii oddano 39 głosów: 31 głosów za, 5 

przeciw, 2 wstrzymujące, 1 nieważny. 

 

Ad. 7. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego o 

ogłoszenie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i 

dydaktycznymi. 

Decyzja odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego 

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 



Ad. 8. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Ekonomii Politycznej o ogłoszenie dwóch 

konkursów na stanowiska profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i 

dydaktycznymi. 

Decyzja odnośnie ogłoszenia dwóch konkursów na stanowiska profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Politycznej została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 9. 

Wpłynął wniosek od Kierownika Katedry Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego o 

ogłoszenie konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w tej Katedrze. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i 

dydaktycznymi. 

Decyzja odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu 

Zagranicznego została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 10. 

Wpłynął wniosek od Dziekana J. J. Michałka o ogłoszenie konkursu na stanowisko profesora 

uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i 

Demografii. Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Decyzja odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko profesora uczelni (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Ekonomii Ludności i Demografii 

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 11. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. poinformowała, iż po zakończeniu wrześniowej tury obron 

kryteria do dyplomu z wyróżnieniem na studiach II stopnia spełniły trzy osoby: Małgorzata 

Dąbrowska (promotor dr hab. K. Śledziewska), Sylwia Pastuszka (promotorzy dr hab. 

G. Grotkowska i dr T. Gajderowicz) i Magdalena Przybyła (promotor prof. dr hab. K. 

Opolski). 

W głosowaniu jawnym Rada Wydziału jednogłośnie przyjęła zgłoszenia powyższych 

kandydatów do uzyskania dyplomów z wyróżnieniem. 



 

Ad. 12. 

Dr P. Kusztelak zwrócił się z pytaniem dotyczącym segregowania odpadów przez Wydział. 

W odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. potwierdziła, iż Wydział segreguje odpady, 

poza odpadami bieżącymi. 


